

Presidium

(22495\.....)

Verslag

Datum : donderdag 2 februari 2017
Tijd : 19.30 uur
Plaats : burgemeesterskamer gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : dhr. J.G. van Maanen (plaatsvervangend voorzitter/SGP), mw. P. van Kuilenburg (GBN), dhr. drs. E.J. van Tellingen (VN), dhr. drs. S.L.T.A.J. Nouwens (VVD), dhr. A.C. Hakkert (CDA), dhr. R. van de Wardt (PvdA) en dhr. K.G. Steenberg (raadsgriffier).

Afwezig : dhr. H.H. de Vries (waarnemend burgemeester) en mw. H.B. Challik (PvdA).

| Nr. | Omschrijving agendapunt |
|-----|--|
| 1. | Opening |
| | De plaatsvervangend voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er is een bericht van verhindering binnengekomen van de heer De Vries (voorzitter) en mevrouw Challik (PvdA). |
| 2. | Vaststelling agenda |
| | De raadsgriffier stelt voor om de agendapunten 7.1. en 7.2 door te schuiven naar het volgende Presidium. Hij wenst deze punten vanavond graag in te vullen om met het Presidium te overleggen over de toekenning van reiskostenvergoeding aan raads- en commissieleden voor het bijwonen van vergaderingen en bijeenkomsten buiten de gemeentegrenzen. Daarnaast wenst hij graag een uitspraak van het Presidium op het verzoek om een raadslid structureel de fractievoorzitter te laten vervangen in het Presidium. De leden van het Presidium kunnen zich in dit voorstel vinden. De voorzitter stelt dat deze punten vanavond dan besproken worden als 7.1 en 7.2. |
| | <i>De agenda is gewijzigd vastgesteld.</i> |
| 3. | Verslag van de vergadering van 20 december 2016, inclusief actielijst |
| | <u>Naar aanleiding van:</u> De raadsgriffier merkt op dat het Veegplan (blz.1) niet in februari 2017 in de concept-planning voor de raad is opgenomen. De afgelopen weken heeft hij in overleg met het management en het college de Bestuurlijke Agenda voor 2017 opgesteld en daarin is te lezen dat het Veegplan nu in de planning staat voor het 2 ^e kwartaal van 2017. Mevrouw Van Kuilenburg geeft aan dat zij zich hiermee niet kan verenigen. Eerst zou het Veegplan eind 2016 geagendeerd worden ter besluitvorming in de raad. Dat kon niet worden gehaald en daardoor is het uitgesteld naar februari 2017 en nu zelfs doorgeschoven naar het 2 ^e kwartaal 2017 (apr.-juni). Zij wil weten van het college |

Presidium

| | |
|--------------------|--|
| Toezegging | <p>wat hiervan de reden is. Ook zegt ze dat het Veegplan al voor de inwoners ter inzage ligt, terwijl de raad het nog niet eens heeft gezien.</p> <p>Ook de overige leden zijn benieuwd naar de reden van uitstel</p> <p>De heer Van Tellingen voegt nog toe, dat het niet zo kan zijn dat het college eenzijdig de planning in de Bestuurlijke Agenda aanpast zonder overleg. Dat is ook nooit de opzet en bedoeling geweest bij de invoering van de BA.</p> <p><i>De raadsgriffier zegt toe dit te zullen nagaan bij het college en spoedig met een antwoord richting het Presidium te komen.</i></p> <p>De raadsgriffier merkt op met betrekking tot het uitzoeken van de mogelijkheid tot overname van de iPad bij het verlaten van de raad (blz.2), dat de raad- en commissieleden hierover een memo hebben ontvangen. Daarin wordt duidelijk gemaakt dat de mogelijkheid niet bestaat om de iPad over te nemen. De iPad is in bruikleen gegeven en blijft eigendom van de gemeente. Dus bij het verlaten van de raad dient de iPad weer bij hem te worden ingeleverd.</p> |
| | <p><i>Het verslag is ongewijzigd vastgesteld en de Actielijst wordt geactualiseerd!</i></p> |
| 4. | <p>Ingekomen stukken en mededelingen</p> |
| Afspraak/ actie | <p><u>Ingekomen stukken</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • <u>Gelders Energieakkoord</u>: jeugdcampagne “2035; onze toekomst” <ul style="list-style-type: none"> ◦ voor kennisgeving aannemen. Het college heeft al aangegeven een gastles te gaan verzorgen op een school. • <u>SIR</u>: aanbod training “communicatie voor de Raad” <ul style="list-style-type: none"> ◦ voor kennisgeving aannemen. Betrekken bij het opleidingsaanbod voor nieuwe raadsleden. <p><u>Mededelingen</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • <u>Verplaatsen Presidium van maart 2017</u>: de stuurgroep GNL heeft de griffiers verzocht om nog een extra datum te plannen voor een technische toelichting op het concept-herindelingsontwerp aan de drie gemeenteraden. De planning binnen de 3 gemeenten laat hier nog weinig ruimte voor, vandaar dat is afgesproken om hiervoor donderdag 9 maart 2017 te benutten. Enig nadeel is dat daarvoor het geplande Presidium verplaatst dient te worden. • <i>Na discussie is door het Presidium besloten om de volgende vergadering te verplaatsen naar dinsdag 14 maart 2017 om 20.00 uur.</i> |
| 5. | <p>Conceptplanning raadcyclus 2017-02, versie 26 januari 2017</p> |
| | <p><u>Concept-planning</u>:</p> <ul style="list-style-type: none"> • alle raadsvoorstellen zijn bij de Griffie binnen voor behandeling in deze cyclus. • Het Presidium heeft bepaald dat het Beleidsplan Wmo en Jeugd 2017-2020 eerst nog in de Beeldvormende vergadering van 9 februari geagendeerd dient te worden. • Daarvoor schuift het onderwerp “informatiebeveiliging” door naar 11 april. |

Presidium

| | |
|----------|---|
| Actie | <i>Het Presidium kan zich vinden in de concept-agenda's en geeft de raadsgriffier opdracht om deze verder uit te werken!</i> |
| 6. | Evaluatie & vooruitblik |
| | <i>Raadcyclus 2017-01</i> Geen op- en/of aanmerkingen over gemaakt. |
| 7. | Wat verder ter tafel komt |
| 7.1 | Voorzitter Beeldvormende vergadering |
| | <i>Vanavond hebben we een acuut probleem: er is geen voorzitter beschikbaar om de vergadering in goede banen te leiden.</i> |
| Afspraak | <p>De heer Van Maanen merkt op dat de raad zijn verantwoordelijkheid hierin dient te nemen en ervoor te zorgen dat er meer raadsleden bereid worden gevonden om zich in te zetten als voorzitter BV. Als we hierin niet slagen zal er uitgekeken dienen te worden naar een “externe” voorzitter BV.</p> <p>De heer Van Tellingen vult aan dat er binnen zijn fractie gewijzigde verhoudingen zijn ontstaan waardoor ook het takenpakket is herverdeeld. Dat is de reden waarom hij al bij de burgemeester heeft aangegeven niet langer beschikbaar te zijn als voorzitter van de BV. Wel heeft hij de heer Kurpershoek bereid gevonden om dit te gaan doen, tenminste als er tegen zijn inzet als voorzitter geen bezwaren bestaan bij andere fracties.</p> <p>Alle aanwezige leden van het Presidium geven aan geen bezwaren te hebben tegen de heer Kurpershoek als voorzitter van de BV.</p> <p><i>Aldus is besloten om de heer Kurpershoek in te zetten als voorzitter BV.</i> Hij hoeft niet meer benoemd te worden door de raad, dat is al gebeurd bij zijn benoeming tot plaatsvervangend voorzitter BV.</p> <p>De raadsgriffier merkt op dat de Gemeentewet niet toestaat dat een “externe” voorzitter BV wordt ingezet. Er zijn een paar gemeenten in Nederland die ermee experimenteren onder de aangenomen Experimenteerwet. Maar voor alle andere gemeenten is de Gemeentewet nog gewoon van toepassing en die mogen dus geen “externe” voorzitter inzetten.</p> <p>De heer Hakkert geeft aan de heer Miltenburg ook te hebben gevraagd. Hij is bereid om dit op te pakken na het zomerreces van 2017.</p> |
| Afspraak | <i>De heer Van Maanen geeft aan beschikbaar te zijn als voorzitter BV voor alle onderwerpen, zolang het niet de portefeuille van wethouder Kool betreft.</i> |
| Afspraak | <i>De heer Van Tellingen geeft aan voorlopig ook nog beschikbaar te blijven als voorzitter BV, totdat zich andere kandidaten melden. Hij is niet beschikbaar voor onderwerpen Ruimtelijke Ordening. Maar bijvoorbeeld wel voor onderwerpen Openbare Ruimte.</i> |
| Afspraak | <i>De heer Van Tellingen denkt dat de heer Kurpershoek op alle onderwerpen wel kan worden ingezet.</i> |
| Afspraak | <i>De heer Hakkert is bereid om vanavond als voorzitter BV in te vallen, maar daar blijft het wat hem betreft dan ook bij.</i> |

Presidium

| | |
|--------------------|---|
| 7.2 | Vervanging fractievoorzitter in het Presidium |
| Afspraak/ actie | <p>De voorzitter geeft aan dat alle leden van het Presidium een afschrift van de e-mail van mevrouw Challik hebben ontvangen via de raadsgriffier, waarin zij aangeeft zich <i>structureel</i> te laten vervangen in deze vergadering door de heer Van de Wardt.</p> <p>De raadsgriffier verwijst naar het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad 2016. Daarin is in artikel 2 bepaald dat het Presidium bestaat uit de fractievoorzitters en dat zij zich <i>incidenteel</i> kunnen laten vervangen door een raadslid. Hij is van mening dat dit een intern probleem is voor de PvdA-fractie die zij zelf dienen op te lossen.</p> <p>De heer Hakkert geeft aan dat het hem duidelijk is dat het Presidium bestaat uit fractievoorzitters, maar dat het daarnaast ook gewenst is om dat zoveel mogelijk te bevorderen vanwege de continuïteit en dus te handhaven.</p> <p>Mevrouw Van Kuilenburg stelt dat zij slechts aanwezig is in de Agendacommissie en er dus geen moeite mee heeft dat de heer Van de Wardt daarin ook aanwezig is.</p> <p>De heer Van Tellingen gaat het vooral om de terugkoppeling van het besprokene uit het Presidium richting de achterban en wie dat dan doet is voor hem irrelevant. Dus ook hij heeft er geen moeite mee.</p> <p>De heer Nouwens kan zich er ook best in vinden, dat de heer Van de Wardt de plaats inneemt van mevrouw Challik.</p> <p>De heer Van Maanen denkt dat het misschien makkelijker is als de heer Van de Wardt zelf fractievoorzitter wordt, dan blijven we ook voldoen aan ons RvO.</p> <p>De heer Van de Wardt antwoordt dat hij geen ambitie heeft om fractievoorzitter te worden van de PvdA-fractie. Wel heeft hij zich bereid verklaart om mevrouw Challik in dit gremium te vervangen, omdat zij anders in de knel komt te zitten met haar werk. Zo blijft de PvdA-fractie vertegenwoordigd in het Presidium.</p> <p><i>Na verdere discussie over en weer, wordt de raadsgriffier gevraagd om uit te zoeken: of het juridisch mogelijk is om het RvO hiervoor te wijzigen.</i></p> |
| 7.3 | Vergoeding reiskosten raad- en commissieleden “buiten” de gemeentegrenzen |
| Afspraak | <p>Er is een Memo gezonden over de mogelijkheid tot het declareren van reiskosten voor reizen die gemaakt zijn in opdracht van de raad “buiten” de gemeentegrenzen (verordening rechtspositie wethouders, raads- en commissieleden, toelichting op artikel 4).</p> <p><i>Die toekenning is bedoeld voor alle raadsleden en zij kunnen met terugwerkende kracht tot 1 januari 2016 een declaratie bij de raadsgriffier indienen (declaratieformulier is opvraagbaar bij de griffie).</i></p> |
| Afspraak | <p>Uiteraard geldt er ook een reiskostenvergoeding voor commissieleden die in opdracht van de raadsfractie een externe bijeenkomst bijwonen (niet zijnde de reguliere commissievergaderingen en/of eigen gemeente vergaderingen). Voor hen geldt dat zij dit voor zowel reizen “binnen” als “buiten” de gemeentegrenzen kunnen declareren (verordening rechtspositie wethouders, raads- en commissieleden, toelichting op artikel 4).</p> <p><i>Ook zij mogen met terugwerkende kracht tot 1 januari 2016 een declaratie bij de raadsgriffier indienen (declaratieformulier is opvraagbaar bij de griffie).</i></p> |

Presidium

| | |
|----|--|
| 8. | Rondvraag |
| | <i>Door tijdgebrek is in deze vergadering geen gebruik gemaakt van de rondvraag.</i> |
| 9. | Sluiting |
| | De plaatsvervangend voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 20.35 uur. |

Vastgesteld in de vergadering van het Presidium d.d. 14 maart 2016

De raadsgriffier,

De voorzitter,

K.G. Steenbergen

H.H. de Vries

Presidium

ACTIELIJST

| Nr. | Activiteit | Wie | Startdatum | Afgedaan op |
|-------|---|---|--|-------------------|
| 16-13 | <i>Vluchtelingenopvang/-beleid</i> De reacties worden meegenomen naar het college. Zodra een plan van aanpak is opgesteld zal de raad weer worden geconsulteerd. | burgemeester | 29-03-2016 | |
| 16-18 | <i>Regionale Beleidsnotitie Jeugd/Wmo 2017-2020</i> Agenderen in Beeldvormende vergadering september 2016. Wordt doorgeschoven in de planning naar november in de BV en december in OR! Is Regionaal doorgeschoven naar voorjaar 2017! | raadsgriffier | 01-06-2016 25-08-2016 08-11-2016 | 02-02-2017 |
| 16-19 | <i>Rondvraag</i> Verzoek om notitie in het Presidium te brengen. Ingebrachte notitie herschrijven naar aanleiding van de gemaakte opmerkingen. Voorstel tot wijziging procedure rondvraag/collegevragen wordt ter bespreking ingebracht bij de fracties. | Burgemeester/ raadsgriffier fractievoorzitter | 01-06-2016 22-06-2016 20-09-2016 | 14-03-2017 |
| 16-23 | <i>VNG-workshop “financiën voor raadsleden”</i> Besproken met griffiers van GL en deze hebben te kennen gegeven eerst de discussie en besluitvorming over GNL te willen afwachten binnen de 3 raden. | Raadsgriffier | 25-08-2016 20-09-2016 | |
| 16-30 | <i>Opstellen lijst “vertrouwelijke stukken”</i> Een lijst met documenten waarop de “vertrouwelijkheid” nog van toepassing is. | Management-team | 08-11-2016 | |

Presidium

| | | | | |
|-------------|---|---------------|------------|-------------------|
| 16-31 | <i>Onderzoek vergoeding iPads</i> Uitzoeken of de maandelijkse vergoeding voor het gebruik van de iPad ertoe leidt dat het uiteindelijk je bezit wordt? | Raadsgriffier | 20-12-2016 | 02-02-2017 |
| 16-32 | <i>Rekenkamer GNL</i> In overleg treden met Geldermalsen en Lingewaal om te komen tot 1 rekenkamer GNL. | Raadsgriffier | 20-12-2016 | |
| 16-33 | <i>Overzicht vastgesteld beleid</i> Informatienota met een overzicht van het vastgestelde beleid in Neerijnen aan de raad- en commissieleden verstrekken medio half januari 2017 | Burgemeester | 20-12-2016 | |
| 2017 | | | | |
| 17-01 | <i>Structurele vervanging fractievoorzitter in het Presidium</i> uitzoeken: of het juridisch mogelijk is om het Reglement van Orde hiervoor te wijzigen. | Raadsgriffier | 02-02-2017 | 14-03-2017 |
| | | | | |
| | | | | |
| | | | | |